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Monnickendam, december 2019 

 

Betreft: accommodatiebeleid gemeente Waterland  

 

Geachte wethouder, 

In de gemeente Waterland zijn 4 tennisclubs actief in de kernen Broek in Waterland, Ilpendam, 

Marken en Monnickendam. Gezamenlijk hebben deze verenigingen ongeveer 1.200 leden, waarmee 

tennis na voetbal de meest beoefende teamsport in de gemeente is. De clubs hebben de afgelopen 

jaren een terugloop van leden gehad, conform de landelijke trend van de KNLTB. Een aantal 

tennisclubs kan mede daardoor benodigde investeringen in de accommodatie niet meer betalen.  

Accommodatiebeleid gemeente Waterland  

In het huidige accommodatiebeleid van de gemeente zit een groot onderscheid in subsidiering van 

verenigingen met een buitensportaccommodatie. Sporten als honkbal, voetbal en atletiek huren de 

accommodatie voor een niet marktconforme prijs. Op kosten van de gemeente zijn de velden 

aangelegd. Omgerekend wordt er voor een aantal clubs een subsidie van meer dan 30.000 euro per 

jaar verstrekt.  

In tegenstelling tot deze verenigingen moeten de tennisverenigingen zichzelf volledig bedruipen. 

Zowel aanleg als onderhoud van de velden is voor eigen rekening. 

Voorbeeld voetbalclub: aanleg kunstgrasvoetbalveld + drainage kost € 427.000 en moet na 30 jaar 

vervangen worden. Elke 10 jaar moet de toplaag a € 200.000 vervangen worden. Dit komt neer op € 

34.000 kosten per jaar, terwijl de berekende huur € 10.000 is. Voor een voetbalveld wordt dus 

slechts 30% van de kosten door de vereniging betaald en 70 % door de gemeente. Bij dit voorbeeld 

zijn de financieringskosten nog buiten beschouwing gelaten, anders komt het subsidiepercentage 

nog hoger uit. 

Subsidiering 

Deze oneerlijke verdeling zorgt ervoor dat er sprake is van een prijsopdrijvend effect voor de 

tennisverenigingen. Om de toekomst van de tennisverenigingen te kunnen garanderen sturen wij 

jullie het volgende verzoek. 



Verzoek  

Als tennisverenigingen verzoeken wij u om beleid te maken waarin subsidiering van 

tennisverenigingen wordt opgenomen.  

Onze suggestie is om de volgende opties te overwegen zodat de veldsportclubs in Waterland net als 

andere clubs op een vergelijkbare manier ondersteund worden: 

A) dezelfde constructie voor alle sporten hanteren door financiering/aanleg van tennisbanen 

door de gemeente, waarbij de tennisvereniging deze vervolgens huurt voor 30% van de 

jaarkosten.  

B) Eenmalige subsidie bij aanleg en vervanging door vereniging van 70% van de gemaakte 

kosten 

C) Jaarlijkse subsidie van 70% van de jaarlijkse kosten 

 

Uw reactie zien wij graag tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens het bestuur van ATV Broek in Waterland  Namens het bestuur van TC Marken 

 

 

Dhr B. Nieboer       Mevr J. Zeeman 

Voorzitter ATV Broek in Waterland     Secretaris TC Marken 

 

 

Namens het bestuur van TV Ilpendam    Namens het bestuur van TC M’dam 

 

Dhr D. Zeegers       Dhr W. Tillemans 

Voorzitter TV Ilpendam      Voorzitter TC Monnickendam 

 


